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Добър ден! (Хората отговарят: "Добър ден, Учителю!")

Казвал съм и преди, че когато цялостното Фа коригиране напредва и
елиминира злото и когато вие помагате на хората да стават все по-наясно и
по-наясно с нас, като разяснявате фактите, това е, когато злите същества стават
все по-малко и по-малко. Въпреки че старите сили вече не съществуват, нещата,
които са аранжирали в Трите сфери, все още оказват влияние. Така че с други
думи, въпреки че злите същества, останали сега, са малко и днес хората по света
като цяло бързо се пробуждат, злото все пак няма да се откаже просто така. Така
че през това време, преди злите същества да бъдат окончателно и напълно
елиминирани, те все още играят роля и все още са толкова зли – просто силата
им е намаляла сега и има по-малко места, където могат да вършат зло.

В момента, в допълнение към собственото, лично самоусъвършенстване на
Дафа практикуващия, трябва да направите голямо количество неща, за да
разяснявате фактите. Така че мисля, че за Дафа практикуващите разясняването
на истината се е превърнало в уникален начин на самоусъвършенстване за вас,
самоусъвършенстващите се днес. Това никога не се е случвало преди. И може да
се нарече величествен подвиг на Дафа практикуващите за утвърждаването на Фа
и спасяването на съзнателни същества по време на Фа коригирането. Знаете ли, в
миналото, когато хората са се усъвършенствали, те само търсели собственото си
Съвършенство. Но нещата, които Дафа практикуващите имат пред себе си, са
важни. Знаете ли, казвал съм много пъти, че никой от хората в днешния свят
няма обикновен произход. Ако никой от тях няма обикновен произход, тогава
хората, които спасявате, животите, които спасявате, съзнателните същества,
които спасявате, не са обикновени същества и това не е нещо, което един
обикновен самоусъвършенстващ се би могъл да направи. Само Дафа
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практикуващите от настоящия период на Фа коригирането са способни да
направят това, тъй като утвърждават Фа, само те са достойни да го направят и
само на тях им е позволено да направят това. Така че това, което казвам е, че
историческата отговорност, която поемате, е значителна и вие полагате основата
за бъдещето.

Знаете, че работата, извършвана от Фа коригирането върху всичко в космоса,
е в своя краен етап. Но в тези Три сфери много, много крайни същества от
по-високо ниво все още съществуват, и тяхното съществуване има разделящ
ефект, така че злите [същества] все още са способни да вършат зло в света.
Въпреки че Трите сфери са маниатюрни в сравнение с огромния космос, те му
съответстват, подобно на това как би му съответствала фокусната точка на
космоса. Въпреки че тази Земя е миниатюрна и въпреки че тези, с които си
имаме работа, са същества на най-ниското ниво на космоса - човешки същества,
които са подобни на богове и имат външния облик на богове - и дори начинът, по
който се усъвършенствате, е такъв, при който започвате от най-нисшият метод за
самоусъвършенстване в космоса, вие имате огромни мисии.

Тъй като Дафа практикуващите са разяснили истината, вие сте спасили
много същества, които е трябвало да бъдат спасени, но това не е достатъчно.
Всъщност досега това, което сте постигнали все още e ограничено и по
отношение на числата, делът все още е доста малък. Дафа практикуващите в
континентален Китай, в частност, носят най-голямата отговорност. Главното
тяло от Дафа практикуващи е в Китай, така че Дафа практикуващите там трябва
да се справят дори още по-добре; чрез научените уроци те трябва да станат
по-рационални и по-ясномислещи и да вършат нещата по-праведно; те трябва да
позволят повече съзнателни същества да бъдат спасени; и те трябва да имат
ефекта на главното тяло от Дафа практикуващи. Всичко, което правят Дафа
практикуващите в други региони, се върти около главното тяло на Дафа в
континентален Китай и ограничава преследването на злото, намалява натиска
върху Дафа практикуващите в континентален Китай и помага на Дафа
практикуващите в континентален Китай да разясняват фактите. Общо взето,
разглеждайки ситуацията на Дафа практикуващите, утвърждаващи Фа като цяло,
в периода на Фа коригирането, Дафа практикуващите основно са играли ролята
на Дафа практикуващи.

Разбира се, все още има малък брой хора, които са изключения, и винаги е
имало хора, които не са усърдни, защото в крайна сметка има три различни
ситуации с Дафа практикуващите. Първата е, когато са сключили споразумение в
началото с Учителя да дойдат тук, а втората е, когато са формирали кармична
връзка в историята - хората, които са формирали кармична връзка с мен в
различни исторически периоди. А третата група са тези, които влязоха, когато
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предадох Фа този път и отворих вратата широко. Те имаха добра основа и
изглеждаха доста добри и сякаш биха могли да се справят. Но в действителност
начинът, по който са действали, не е бил толкова задоволителен. Дори и днес
има хора, чието поведение в личния им живот съвсем не е като на
самоусъвършенстващ се; що се отнася до такива хора, независимо колко много
неща правите, не можете да постигнете Съвършенство. Докато [Дафа
практикуващите] разясняват фактите, [някои хора] прахосват парите, които Дафа
практикуващите са отделили и спестили за изработване на материали. Винаги
съм ви учил да мислите първо за другите във всичко, което правите, но дали това
изобщо ви минава през ума, когато използвате парите или притежанията на Дафа
практикуващите? Злото се възползва от най-малката пролука и гледа гневно и
заплашително всяка ваша дума и действие. Към каквото и да сте привързани,
това е, което злите същества ще подсилят и когато умът ви е изключен, те ще ви
направят ирационални. Всички се раздават за Дафа и въпреки това някои хора
безсрамно искат компенсация от други ученици. Вие самоусъвършенствате ли
се? С кого договаряте условия? Защо по нищо не приличате на
самоусъвършенстващ се? И как ще установите могъщата добродетел на
самоусъвършенстващ се? Мислите ли, че Учителят ви води в някакво
политическо нещо на обикновените хора? Има и хора, които не са били с ясно
съзнание или спокойни, те не са загрижени за въпросите свързани със
сигурността и още по-малко са загрижени за безопасността на другите хора.
Преди, когато тази [трета] група ученици се присъедини към редиците на Дафа
практикуващите, се знаеше, че когато преживяваха изпитания, когато
преживяваха трудности и когато огромната им карма беше намаляна и
елиминирана, изпитанията им биха били тежки; но по онова време не се знаеше
дали ще успеят да се справят. Разбира се, тази група от неразумни хора е малка.

Гледайки настоящата ситуация, смятам, че повечето от тях като цяло са
наред, но все още има и такива, които не са, които гледат на Фа по човешки
начин, гледат на преследването на Дафа практикуващите по човешки начин и
гледат на трите неща, които Дафа практикуващите трябва да правят, по човешки
начин. И особено когато става дума за информирането на хората за фактите, все
още има много хора, които не го правят приоритет. Тук говоря главно за
учениците в континентален Китай. Праведните мисли на някои хора все още са
неадекватни и те не са в състояние да превърнат в приоритет информирането на
хората за фактите. И по време на преследването някои хора дори имаха много
лошо въздействие; понякога те го разбират, но след известно време съзнанията
им отново се замъгляват. Човешките същества... независимо откъде идвате и
независимо каква основа имате, веднъж щом дойдете на това човешко място, вие
сте навлезли в свят на заблуда и наистина е трудно за някой да излезе от това
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фалшиво състояние на човешкото общество и тази фалшива култура, създадена
от старите сили. Но същевременно всяко същество не е изцяло в заблуда, тъй
като все още има своя страна, която е наясно и все още има фундаменталната
основа на своето същество, която се основава на неговата собствена, вродена,
оригинална природа. Всички тези неща могат да имат положителен ефект и би
трябвало да имат много добър ефект. С други думи, би трябвало да имате
праведни мисли. Що се отнася до това как хората са се справили в
действителност, виждам, че някои хора са се справили много незадоволително.
Но знаете ли, за какво е дошъл Учителят тук? По отношение на Фа коригирането
моята цел не е нищо друго освен да спася всички същества и това включва и
хората по света, хората на Земята. (Аплодисменти.) Така че [аз] трябва да спася
тези, които могат да бъдат спасени. Как аз разглеждам нещата се различава от
това как вие или хората по света го правят. Когато едно човешко същество види,
че някой прави грешка, то я намира за почти непростима. Но аз не гледам на
нещата по този начин. Гледам цялото същество като цяло и дори когато има само
един лъч надежда, ще му дам надежда. (Аплодисменти.)

Някои обикновени хора казват: "Нима вашият учител няма големи
способности? Защо не прави това и онова?" Нещата не са такива, каквито те си
мислят. Истинските мисли на хората определят кой от тях трябва да бъде отсят и
да, те могат да бъдат унищожени с едно завъртане на ръката. Но за какво съм
дошъл тук? Защо изтърпях толкова много за всички същества? [Ако правех
нещата по този начин], нямаше ли да съм направил всичко това напразно? Едно
същество на Земята съответства на космоса и съответства на главни неща, така
че това е събирателна точка и когато човек съгреши, това не е въпрос на
съгрешаването на само един човек - помислете за това, много е възможно това
да включва гигантска космическа система. Ако случаят е такъв, тогава, когато
едно същество бъде унищожено, може би е унищожена гигантска космическа
система. И в някои случаи отива отвъд това, защото ако едно същество на Земята
е извършило грехове, тогава [какво да кажем за] онези, които са го използвали,
които са го аранжирали, които са го манипулирали, които са го подстрекавали,
чиито фактори са изиграли роля... какво е включено не е само едно космическо
тяло или две космически тела, а гигантски космически тела, които всички са
отговорни за това. Това е законът на космоса! И това е основен стандарт, по
който Фа коригирането на космоса позиционира всички същества. Когато някой
е извършил лоши неща на това човешко място, ако просто преследвате
човешкото същество, човешкото същество не може да понесе пълната
отговорност и без значение до каква степен ще го унищожите, то не може да
понесе пълната отговорност, тъй като това не е прост въпрос на човешко
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същество, което е съгрешило - то е резултат от намесата на факторите на
същества от високо ниво.

Но от друга страна, ако праведните мисли на човек наистина излязат и той
стане с ясно съзнание, тогава, когато иска да направи нещо, съществата от
високо ниво ще погледнат и тази страна на човека. Ако човек наистина иска да
върши добри неща, тогава никой няма право да го кара да върши грехове и който
го прави, ще бъде повален. Когато главното тяло на едно същество може да има
положителен ефект, тогава дори ако в историята това същество е станало лошо,
греховете му могат да бъдат намалени, защото критерият на Фа коригирането за
целия космос е да се гледа отношението на дадено същество към Фа
коригирането. Цялостното състояние на човешките същества на Земята се
контролира от по-висши сфери, така че отношението, което едно човешко
същество има, има отношение към тези по-висши сфери [които му съответстват]
и дори още по-високи нива.

Много ученици имат способността да виждат някои сцени и ситуации, но
всъщност нека ви кажа, че всички те са специфични проявления на определени
същества на различни нива в огромния космос - всички те са проявления на
индивидуалните същества на тези различни животи и различни богове. Но това,
което е най-важно, са проявленията на техните огромни Крале на Главното Тяло,
които обикновено знаят голяма част от истинската ситуация и чиито проявления
са различни от тези на техните специфични същества. Ето защо това, което
някои ученици виждат, не са проявленията на Главните Тела. Така че за нашите
Дафа ученици разясняването на истината в действителност далеч надхвърля
личното ви самоусъвършенстване. Личното ви самоусъвършенстване само
допринася за реализирането на едно същество, но ролята, която изпълнявате в
спасяването на съзнателни същества, допринася за реализирането на огромно
множество същества от Главното Тяло, безкраен брой същества и дори
по-големи космически тела - ето колко голямо е това, с което сте се нагърбили!

Разбира се, ние не признаваме нито едно от нещата, които старите сили
аранжираха - аз като ваш учител не ги признавам и Дафа учениците, разбира се,
също не ги признават. (Аплодисменти.) Но в края на краищата те направиха
това, което искаха да направят, така че има още по-голяма причина Дафа
практикуващите да се справят още по-добре и да се усъвършенстват добре в
хода на спасяването на всички същества. Когато се сблъскате с изпитания по
време на самоусъвършенстването си, трябва да се усъвършенствате и да се
вглеждате в себе си. Това не означава, че признавате изпитанията, аранжирани от
старите сили, и че се опитвате да се справите добре сред изпитанията, които те
са подготвили. Случаят не е такъв. Ние отричаме дори самата поява на старите
сили и всичко, което те са аранжирали; дори не признаваме тяхното
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съществуване. Ние фундаментално отричаме всички техни неща, и само и
единствено нещата, които правите, докато отричате и се освобождавате от тях, са
могъща добродетел. Не, че се самоусъвършенствате сред изпитанията, които те
са създали. По-скоро трябва да вървите по собствения си път добре, докато не ги
признавате, не признавате дори премахването на проявленията на техните
изпитания. (Аплодисменти.) Така че, разглеждайки го от този ъгъл, това, което
трябва да направим, е напълно да отречем старите сили. Дафа учениците и аз
дори не признаваме проявленията на техните сетни усилия.

Има закон в космоса, за който всички вие знаете, а именно, че всички
същества трябва да носят отговорност за всички добри последствия и лоши
последствия, които са предизвикали през историята. При елиминирането на
цялото преследване, аранжирано от старите сили, колкото Дафа практикуващите
вложат, толкова ще получат. Дори едно нормално, обикновено същество, след
като понесе отговорността за добрите неща и лошите неща, ще получи в бъдеще
всичко, което е натрупало. Цялото преследване и болка, на които Дафа
практикуващите са били подложени по време на това преследване, ще доведат
до по-голяма слава, която ще бъде дарена на Дафа практикуващите в бъдещето
на историята. Този вид слава е нещо, което никога не е съществувало за нито
едно от съществата в космоса от началото на времето, защото Дафа учениците са
ученици, изковани от Дафа през периода на Фа коригирането и те са част от Фа
коригирането. Самата тази афера издигна Дафа практикуващите на много висока
позиция. Нещо повече, те са Дафа ученици, които са директно спасени от
Учителя.

Тази афера сама по себе си носи голяма чест, така че Дафа практикуващите
трябва да бъдат достойни за такава чест. Но сега, след като Учителят каза това,
не отивайте и не се дръжте така, сякаш отново сте осъзнали нещо, и тогава
някои от вас може веднага да спрат да правят всичко останало и да се
съсредоточат единствено върху Дафа нещата. В такъв случай може тогава да
бъдете използвани от старите сили, защото това, което правят, е да се възползват
от вашите пропуски. Днес това, което казвам на Дафа практикуващите да правят,
е да се култивират сред обикновените хора по начин, който съответства на
обикновените хора колкото е възможно повече. Не може да изпадате в
крайности. Просто вършете нещата стабилно по този начин и пълноценно
играйте ролята на Дафа практикуващ, докато утвърждавате Фа. Имате много,
много предизвикателства; освен да се справяте добре в нещата за утвърждаване
на Дафа, в този свят също трябва да поддържате отношения с други хора, със
семейството си и в обществото. Трудно е. Трудно е, но това е пътят, който един
Дафа практикуващ трябва да поеме.
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Казах много отдавна, че правя това в две стъпки. Ако бях завършил това в
една стъпка, изпитанието щеше да е глобално. Щеше да има милиарди Дафа
практикуващи, получаващи Фа, но щеше да има и много, които са изиграли
отрицателна роля; те щяха да са поне няколко стотин милиона и това щеше да
направи това изпитание със световен мащаб. Ако това беше направено по този
начин, тогава целият свят щеше да бъде сграбчен в него и никой нямаше да може
да избяга от него. Всеки един човек, всяко едно същество, щеше да трябва да се
позиционира в този един кръг – тези, които могат да се самоусъвършенстват,
тези, които могат да пристъпят напред, тези, които му се противопоставят, тези,
които имат различни възгледи... всички те щяха да се позиционират. Тогава, ако
имахте милиарди хора, които да дойдат всички едновременно, за да се
култивират в Дафа, ако този подход към самоусъвършенстването не беше
използван, тогава, когато имахте милиарди хора, напускащи мирския свят, за да
се посветят на самоусъвършенстване, това би било катастрофа за човешкото
общество и би било безотговорно към човечеството и към Фа на това ниво.
Въпреки че го разделих на две стъпки и тези неща не се случиха, няма ли да има
маси от хора, култивиращи се в Дафа в бъдеще? Е, този подход към
самоусъвършенстването може просто да е пътят, оставен за бъдещите маси от
самоусъвършенстващи се.

Що се отнася до отговорностите на Дафа практикуващите, все още има
много неща, които трябва да се правят по-задълбочено, особено разясняването
на фактите. Вършенето на по-добра работа за информиране на хората относно
фактите по-задълбочено е свързано с това хората на бъдещето да получат Фа,
свързано е с това всички същества да бъдат спасени, свързано е с отричането на
старите сили, свързано е с елиминирането на злото и на това преследване и е
свързано с вашето собствено Съвършенство. Всъщност някои ученици не са се
справяли наистина много добре през цялото време; много ученици от
континенталната част все още си намират всевъзможни оправдания, за да не
пристъпят напред; и има някои, които са били "трансформирани", те се срамуват
от това, но след това са смутени и не могат да вдигнат глава и да пристъпят
напред, и са обезкуражени. И след това има редица хора, които са такива: и те не
са пристъпили напред през цялото време, а са се крили у дома и са чели [Дафа]
книги и дори са се оправдали, че го правят. Но истината е, че това са техните
страхове в действие. Надявам се, че другите Дафа практикуващи в
континентален Китай ще помогнат на тези хора и ще ги помолят да пристъпят
напред и да направят това, което един Дафа практикуващ трябва да прави. Това
нещо все още не е приключило, така че за всяко същество то все още се явява
възможност и шанс.

7



Както го виждат боговете, спасяването на съзнателни същества съвсем не е
нещо, което се прави по начина, както в човешкото общество, където, след като
някой направи някои грешки, се използват човешки средства, за да бъде
коригиран. Боговете са милостиви и имат най-великата способност да прощават,
и са истински отговорни за съществата, вместо да се фокусират върху
действията на човек в даден момент. Това е така, защото боговете пробуждат
едно същество на фундаментално ниво и съживяват Буда-природата на
съществото на фундаментално ниво. Така че, гледайки нещата от тази гледна
точка, вие все още трябва да засилите вашето разясняване на фактите до
известна степен и все пак трябва да го правите по-задълбочено, да го правите
по-добре и да го правите по-солидно; абсолютно не можете просто да отбивате
номера. Само когато го правите сериозно, можете да спасите толкова много хора.
Така че независимо какви оправдания използват малък брой хора и някои хора
със скрити мотиви в континентален Китай, за да спрат [Дафа] учениците да
информират хората за фактите, те се намесват и това е злото, което използва
човешки същества, за да ви се намесва. Хората, които правят това, или имат
изкривено разбиране, или са били използвани от злото, или това е случай, в
който някои хора със скрити мотиви играят отрицателна роля. Разясняването на
истината е нещо, което трябва да правите, и трябва да го правите до края. Това
не е нещо, което правим според подредбите на старите сили; ние напълно
отричаме всичко на старите сили.

Има още нещо, за което искам да говоря. Както знаете, докато Дафа
практикуващите непрестанно се самоусъвършенстват, докато утвърждават Фа,
много лоши неща, които са се формирали сред обикновените хора, са били
постепенно отстранени по време на вашия процес на самоусъвършенстване, но
някои неща само са били намалени, докато много неща наистина са били
премахнати. Така че нещата, които са били намалени, не са напълно премахнати.
Има причина да не можете да се избавите от тях все още, и тя е, да ви позволи на
вас, хора, преди да постигнете Съвършенство, да живеете в обикновеното
общество, да спасявате съзнателни същества в обикновеното общество и да
правите нещата, които един Дафа практикуващ трябва да прави днес. Но тъй
като тези привързаности често ще се появяват в самоусъвършенстването ви и в
живота ви, те се появяват в думите и действията ви в различни обстановки и
дори могат да се появят във всяка ваша мисъл по време на ежедневието ви.
Когато сте повлияни от човешка привързаност, тогава в този момент или за това
кратко време, или по този въпрос, поведението ви е същото като на обикновен
човек. Ако често не успявате да следвате изискванията за Дафа практикуващ,
самоусъвършенстващ се, тогава не сте ли обикновен човек?
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Добре е да имате тези човешки неща - когато сте в състояние да ги овладеете
в действията си, да укрепите решителността си, да втвърдите праведните си
мисли и да се държите добре, тогава това е самоусъвършенстване. Без тези
неща това не би се считало за самоусъвършенстване. Точно защото имате онези
малки неща, които сте способни да усъвършенствате сами и да укрепите
решителността си в процеса, и когато сте способни да се култивирате в тази
сложна среда и сред това преследване, вие демонстрирате още повече величието
на един Дафа практикуващ. Ето как работят тези неща. Но ако не сте
внимателни, тогава много пъти те ще ви накарат да изглеждате много
привързани.

Всъщност, докато Дафа практикуващите утвърждават Фа, много пъти те
спорят помежду си, за да се справят добре с информирането на хората за
истината и с други неща на Дафа практикуващите. Виждали сте как са действали
някои ученици. Техните човешки привързаности са доста силни и някои
ученици лесно се повлияват от човешки привързаности. Забелязвам една
ситуация от много време насам, но не съм я обсъждал с вас, защото нещата,
които правите, за да информирате хората за фактите, и другите неща, които
правите, за да утвърдите Фа, всички са много важни, така че не исках те да бъдат
разводнени от това и затова не съм я обсъждал през цялото това време.
Забелязали ли сте, че много от нашите ученици не могат да приемат критика от
другите? Веднага щом бъдат критикувани, те се ядосват и не са в състояние да го
понесат. Тези неща изпъкват доста лошо сега. Помислете за това внимателно.
Вие не можете дори да приемете критика от мен, вашия учител. Днес всички вие
знаете, че Учителят наистина прави неща за ваше добро и ви говори за Фа със
състрадание. Ако трябваше да променя поведението си и да говоря с вас
направо, незабавно нямаше да можете да го понесете, наистина. Някои хора
казват: "Без значение как Учителят ми го казва, ще мога да го понеса". Това е,
което вие си мислите. Самоусъвършенстването ви трябва да е твърдо и солидно,
така че трябва наистина да отговаряте на стандарта.

Знаете ли, защо е така, че много неща, много привързаности, не могат да
бъдат премахнати просто така? Защо е толкова трудно? Винаги съм ви казвал, че
частици съставляват частици ниво по ниво, от микрокосмоса чак до
повърхностната материя. Ако погледнехте в крайния микрокосмос към
материала, образуван от това, към което е привързан умът ви, [щяхте да видите,
че] те са планини, огромни планини, направени от твърда, подобна на гранит
скала, и след като се образуват, просто няма начин човешко същество да ги
премести. Знаете ли, в случаите на много самоусъвършенстващи се в миналото
техния помощен дух е бил този, който се е самоусъвършенствал, техните
учители изобщо не са можели да направят нищо по отношение на тези неща и

9



затова в самоусъвършенстването им просто не е имало начин да запазят това
тяло. Това е така, защото не са можели да се отърват от тези големи планини, не
са можели да сринат тези големи планини. Можели са само да се опитат да ги
ограничат - да ги ограничат, докато са били в дълбока концентрация (дин) или в
състояние на липса на мисли, - да не им позволят да имат ефект през настоящия
им живот и да не позволят на тези мисли да възникнат по време на
самоусъвършенстването им. Това беше всичко, което можеха да направят.
Опитвали се всячески да предотвратят онази тяхна страна, която може да бъде
Просветлена чрез самоусъвършенстване, да бъде повлияна, [опитвали се] да
избегнат да станат толкова лоши, че да подкладят тези привързаности, тъй като
тези лоши ефекти биха могли да провалят самоусъвършенстването им и да ги
накарат да паднат надолу - опитвали се да предотвратят нещата да станат
толкова лоши. Ето защо в определен момент, когато успеели да постигнат
Съвършенство, те набързо изхвърляли това тяло. Не можели да се забавят дори и
за секунда.

Когато един самоусъвършенстващ се не иска да се избави от
привързаностите си, доста често извинението му е: "Когато другите хора ме
критикуват, не искам да го чуя, но ако Учителят ми каже нещо, ще искам да го
чуя." Но ако Учителят ви кажеше нещо, щеше ли тази ваша голяма планина
просто да изчезне от само себе си? Щеше ли тази твърда скала просто да се
разтвори, без самоусъвършенстване? Ако направех това за вас, тогава то нямаше
да се брои за ваша култивация, така че не мога да направя това и вие самите
трябва да го изкултивирате. Има много неща, които вие не можете да направите,
но Учителят може. И така, как ги прави Учителят? Не е така, че веднага щом
влезем в контакт, ще ги премахна. Когато праведните ви мисли са непоколебими
и когато можете да отблъснете тези неща, аз ги премахвам за вас малко по малко;
колкото можете да направите, толкова премахвам за вас и намалявам за вас.
(Аплодисменти) Но тъй като сте самоусъвършенстващ се, трябва наистина да се
придържате към изискванията за самоусъвършенстващ се. Въпреки че понякога
все още не можете да стигнете съвсем дотам, трябва поне да имате тези
праведни мисли и трябва да се култивирате.

В момента много ученици не разпознават [тези проблеми] изобщо. Тъй като
Учителят не е адресирал този тип въпроси за известно време, много хора
наистина се отдават на тези неща. Говорих за тези неща в "Джуан Фалун"
отдавна и те са неща, за които един самоусъвършенстващ се трябва да се
погрижи още в самото начало. "Да не отвръщаш на удара, когато те атакуват, и
да не отвръщаш, когато те обиждат" не е просто нещо, което казвате, по-скоро
трябва да сте напълно незасегнати, и това е нещо, което постепенно ще
разберете от Фа. Казах ви да изучавате Фа много, да изучавате Фа, да изучавате
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Фа, да изучавате Фа... Когато не придавате тежест на изучаването на Фа, тези
неща със сигурност ще бъдат глезени. Вие не искате да чувате неприятни неща,
искате само да чувате приятни неща и [казвате или се държите така]: "Не мога да
понасям, когато другите хора ме дразнят". Помислете за това всички, не са ли
обикновените хора, които, живеейки в обикновения свят, се грижат да се
наслаждават на тези приятни неща и които обичат да чуват приятни думи? Вие
сте самоусъвършенстващ се, така че искате ли тези обикновени неща? Нека ви
кажа, тъй като сте самоусъвършенстващи се и сте сред обикновените хора,
трябва да слушате тези неприятни думи и трябва да сте способни да слушате
това, което е неприятно. (Аплодисменти) В противен случай, когато дори не сте
разрешили този най-основен въпрос от самоусъвършенстването, как бихте могли
да се наречете Дафа ученик?

Вие сте самоусъвършенстващ се, така че защо понякога водите дълги
спорове, в които отказвате да отстъпите? Защо винаги казвате, че е заради
отношението на другите хора? Защо всеки път, когато някой друг каже нещо, вие
се засягате? Не се ли предполага да останете незасегнати, дори когато някой ви
нападне словесно? Много от факторите, които допринасят за конфликт, са
причинени от това нещо в действие. Всеки път, когато някой засегне това нещо,
вие ставате прибързани и емоционални, сърцето ви дори започва да бие и в този
момент не мислите, да сте отговорни към Фа, а просто се ядосвате и не можете
да го преодолеете. Някои хора винаги настояват: " О, как така този човек винаги
има такова отношение? Защо е такъв с всички?" И има някои хора, които казват:
"Е, никой няма твърде високо мнение за него". Но ако питате мен, вашия учител,
всички грешите. Когато никой от вас вече не е привързан към желанието да чува
приятни неща, когато никой от вас не се засяга, когато го обиждат, вижте дали
той все още ще бъде такъв. Точно защото имате тези привързаности,
съществуват фактори, които засягат вашите привързаности; и точно защото тези
ваши привързаности са провокирани, вие се дразните; когато всички вие имате
тези привързаности, се получава ситуацията, където всички се дразнят от
човека, който е засегнал техните привързаности. Ако всички вие можете да
запазите спокойно и стабилно състояние на ума, докато сте атакувани със силни
думи, и изобщо не сте повлияни, тогава вижте дали тези фактори все още
съществуват.

Не ви ли казах, че нищо, което се случва на самоусъвършенстващия се, не е
случайно? Не съм ли ви казвал много пъти, че един самоусъвършенстващ се
трябва да остане неповлиян? Днес Учителят просто има външност на плътско
тяло в човешкия свят, но Учителят има много, много способности и имам и
безброй Фашъни и всички те разрешават нещата, които трябва да бъдат
разрешени за Дафа практикуващите, разрешават въпроси, свързани с Фа
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коригирането, по време на Фа коригирането и правят много, много неща. Но
нищо от това не се проявява тук. Това, което ви казвам обаче, са праведни
принципи, Фа истини на космоса и Фа, който създава Велики Просветлени
Същества. Вие сте Дафа ученик, така че какво трябва да търсите и какво трябва
да култивирате? Забравихте ли дори тези най-основни, най-прости неща?

Да, вие разяснявате истината, заети сте да правите много неща и има много
неща за вършене; това демонстрира необикновената страна на Дафа
практикуващите. Но не забравяйте да изкултивирате най-основните неща! Не е
като "в критичния момент ще бъда достатъчно добър" - това не е непременно
вярно. Един конфликт винаги пристига, когато не го очаквате, така че в критичен
момент може да не сте достатъчно добри, защото не е както си го мислите, нито
е нещо, което можете просто да кажете. Точно както когато се култивирате до
статуса на Буда, може да кажете: "Когато наистина се издигна там, гарантирам
ви, че ще бъда достатъчно добър и няма да съм привързан към нищо." Но как ще
бъдете достатъчно добри, когато тези ваши фактори са все още там? Няма да
бъдете и това е, защото така е направено едно същество. Камъкът си е камък,
независимо къде го поставите, и парчето злато си е парче злато, независимо къде
го поставите.

Всички знаете, че по време на вашето самоусъвършенстване, дори когато не
мислите конкретно за нещо, лошите мисли се появяват от само себе си. И защо е
така? Не е ли защото това нещо е там? Когато възникне някакъв конфликт или се
случи нещо, съм ви казвал, че не само двете страни в конфликта трябва да
търсят причините в себе си, дори всяка трета страна трябва да се замисли за себе
си - защо вие сте този, който го е наблюдавал? Когато сте пряка страна в
конфликта, това важи с още по-голяма сила, но защо не бихте култивирали себе
си?

Днес повдигнах този въпрос, защото почувствах, че е време да го адресирам,
затова реших да използвам тази възможност. Сега, след като говорих за това,
трябва да го имате предвид и трябва да го приемате сериозно. Направете
действията си като Дафа практикуващи, утвърждаващи Фа, по-свещени и не се
дръжте като обикновени хора. Когато един обикновен човек прави Дафа неща,
той само натрупва благословии, но нещата, които Дафа практикуващите правят,
за да утвърдят Фа, са заслужаващ похвала принос, така че трябва да се
усъвършенствате добре.

Ще говоря по друг въпрос. Знаете, че много неща на Дафа практикуващите
ще останат в бъдещето. Не е задължително те да бъдат оставени за човешки
същества; може би ще бъдат оставени някъде в космоса. Тъй като вие
утвърждавате Фа, вие проучвате дали можете да правите определени неща по
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определени начини и проправяте път за бъдещето. Въпреки че тези неща се
проявяват тук на Земята, на това човешко място, ако ги увеличите, [ще видите,
че] в различни сфери те се проявяват по други начини. Всеки Дафа практикуващ
трябва да проправи и завърши собствения си път и вашите пътища в
самоусъвършенстването са различни; с други думи, пътят на
самоусъвършенстване на всеки човек е различен. Всички бъдещи състояния на
различните видове същества, които са на различни нива на космоса, могат да
бъдат отразени във вас до известна степен, така че всичко зависи от това дали
пътищата, по които вие самите вървите в утвърждаването на Фа, са прави, добри
и ще работят. Толкова огромни фактори са замесени.

Някои от вас имат свръхестествени способности, докато се
самоусъвършенстват; някои хора могат да виждат неща, а някои хора могат да
използват определени свръхестествени способности. Както току-що казах, всеки
върви по различен път, по който трябва да върви един Дафа практикуващ, и
пътищата, които проправяте и завършвате, ще окажат влияние върху бъдещето
на космоса. Така че трябва да има причина да се позволи на определен Дафа
практикуващ да има свръхестествени способности, докато се
самоусъвършенства; то трябва да е с цел полагане на основата на нещо за
съществата на бъдещето. Ето колко огромни са отговорностите на Дафа
практикуващите, тоест вие имате толкова важни задачи на плещите си! Има
много неща, за които не съм ви казал или не искам да ви кажа изцяло, за да не
развиете всякакви привързаности.

Ако тези хора, които имат свръхестествени способности, докато се
самоусъвършенстват, не вървят добре по пътя си, ако днес нещо им се намесва,
те развиват изкривено разбиране утре, и нещо ги вбесява и дори не могат да
различат горе от долу вдругиден, тогава ще ви кажа, че не сте вървяли добре по
пътя, който е бил аранжиран за вас. Такъв път е бил аранжиран за вас, защото
има такива фактори в космоса, които са ви дадени, и ви е поверено да вървите по
този път. Разбирате ли какво имам предвид? (Аплодисменти) Въпреки това
малък брой ученици, които имат свръхестествени способности, не са успели да
оправдаят очакванията относно великите си мисии и не са се справили добре. Те
са самодоволни от малките миниатюрни способности, които притежават, и
проблемът им дори отива отвъд парадирането, те дори са поели по дълъг
обходен път, някои от тях дори са развили изкривени разбирания и все още не са
го осъзнали! Вие не сте успели да оправдаете голямото доверие, оказано ви от
космоса, и това не е нещо незначително. Така че, бидейки Дафа практикуващ,
трябва да сте внимателни към всеки аспект на нещата. Когато Дафа
практикуващите погледнат назад към пътя, който са поели, [те ще видят, че] в
различни обстановки всеки човек е вървял по свой собствен път и че е имало
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причина дори зад типа работа, която сте имали в човешкия свят, начина на
живот, който сте имали и т.н.

Фа, който преподавам тук днес, се отнася за всички ученици и това включва
тези в континентален Китай и тези извън континентален Китай. Това са
проблеми, които са възникнали с цялото тяло. Дафа практикуващите всъщност
са се справили много добре, докато утвърждават Фа през това време, и има
много конкретни неща, за които не искам да говоря, защото ще изчакам и ще ви
позволя сами да видите онези прекрасни, невероятни и свещени неща. По това
време, стига да можете стабилно да се справяте добре с трите неща, които Дафа
практикуващите трябва да правят, ще можете да преминете - определено ще
можете да преминете. (Аплодисменти)

Ще кажа това отново: Не искам да изоставя нито един човек. Ето защо
мисленето на Учителя обикновено е различно от вашето. Понякога си мислите,
че някои хора са колебливи, някои хора са неспасяеми, някои хора са такива или
онакива... но моето мислене е различно от вашето. Знаете ли, днес съм отворил
вратата за спасяване на хора толкова широко; начинът, по който стоят нещата по
отношение на работата, която съзнателните същества в човешкото общество
имат, е такъв, че хората вършат всякакъв вид работа и аз искам да спася всеки
човек. Щом някой е научил Фа, искам да го спася, не искам да изоставя тези
хора. (Аплодисменти) Когато вие, като Дафа практикуващи, развиете дори още
по-силни праведни мисли сред вас, това ще бъде най-величественото.
Започвайки от всеки човек, нека наистина да направим нашата среда много
праведна и тогава всички неправедни фактори ще се разтворят и всички
ученици, които не са се държали добре, ще видят къде са изостанали и това ще
ги накара да се справят по-добре.

С човешките същества... когато едно същество може да получи Фа днес в
историята, това не е обикновено нещо - то е такъв късметлия! Но веднага щом
изгуби Фа, знаете ли пред какво се изправя? Наистина е ужасяващо, защото
когато не успее да изпълни основните отговорности и огромните мисии, които са
му били възложени, тогава, съответно, това е като противоположното на
постигането на Съвършенство от едно същество и то наистина ще трябва да
влезе през портата на липсата на живот. Вие, хора, не можете просто да отидете
и да изоставите човек, без да сте положили достатъчно усилия. Без значение
какви грешки е допуснал някой или какъв човек е, аз все още искам да му дам
шанс. Разбира се, в човешкото общество има, в края на краищата, редица хора,
които вече не са достатъчно добри, така че просто ги оставете. Днес главно
казвам, че нашите Дафа практикуващи трябва да се справят по-добре и трябва да
ценим онези, които са получили Фа.
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Онези, които не са се справили добре, трябва да помислят внимателно за
тези неща и да подсигурят, че не приемат милостта на Учителя с безразличие.
Не е нужно да ми вярвате; можете да подходите към нещата по свой начин. Но
многократно съм казвал, че фактът, че такова важно нещо се е появило в
човешкото общество, че такъв огромен брой хора са направили всичко, което
имат в обществото, и фактът, че Фа, който аз, Ли Хонгджъ, съм преподал, е
нещо, което хората през вековете винаги са искали да знаят и са искали да
получат, но не са могли, (аплодисменти) нито едно от тези неща не е случайно.
Обмислете го спокойно. Онези, които не са се справили добре, подсигурете, че
не унищожавате вечния си живот заради своята ирационалност и човешки
привързаности.

Това е всичко, което ще кажа днес. Благодаря ви. (Дълги, ентусиазирани
аплодисменти)
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